

CICR

The early years of the Red Cross : talk given in the aula of Geneva University on February 18, 1963 on the occasion of the centenary of the International Committee of the Red Cross / Pierre Boissier

Document type:	Article
Subtype of document:	Exposé Tiré à part
Title:	The early years of the Red Cross : talk given in the aula of Geneva University on February 18, 1963 on the occasion of the centenary of the International Committee of the Red Cross
Host item entries:	International review of the Red Cross,
Author zone:	Pierre Boissier
Language(s):	eng
Abstract:	Texte d'une Conférence prononcée par Pierre Boissier le 18 février 1963, lors de la commémoration du centenaire de la Croix-Rouge. Après avoir présenté les cinq hommes qui fondèrent la Croix-Rouge - Henry Dunant, Gustave Moynier, le général Guillaume-Henri Dufour, les docteurs Louis Appia et Théodore Maunoir - l'orateur a évoqué pour son auditoire les événements qui, de 1863 à 1866, allaient susciter la fondation de la Croix-Rouge et jeter les bases du droit international humanitaire.
Keyword in French:	CICR HISTOIRE COMMEMORATION
Keyword in English:	ICRC HISTORY COMMEMORATION
Authors:	Boissier, Pierre
Go to:	International review of the Red Cross / ICRC International review of the Red Cross [No. 24, March 1963] / ICRC

Call number	Disposability / Due date
605/170 (ENG Br.)	Available